
Od: Bidlová Věra 

Odesláno: 7. března 2022 17:11 

Komu: Josef Hampl 

Kopie: Měšťan Petr; Jandová Andrea 

Předmět: k interpelaci na zastupitelstvu - cyklolávka přes D11 

Vážený pane Hample,  

k Vaší interpelaci z posledního jednání zastupitelstva na stav projednávání cyklo lávky nad D11 zasílám 

aktuální informace z TSK Praha, které je budoucím investorem:  

K lávce patří ještě zhruba 2 km cyklostezky. Projekt naráží po celou dobu na velké problémy, snad už  

poslední se objevil na konci loňského roku. Cyklostezka prochází pod vedení VVN ČEPS, který pro své  

vyjádření požadoval prokázat, že vedení je v dostatečné výšce nad cyklostezkou, která jde po rovinatém 

terénu. TSK objednalo výpočet, bohužel výsledek je, že chybí cca 1.5 m bezpečné podjezdné výšky. 

Z tohoto důvodu bylo TSK společností ČEPS doporučeno doplnit další objekt - navýšení stožárů vedení  

VVN. Zpracování projektu odbornou firmou ze seznamu ČEPS bude znamenat navýšení rozsahu prací 

o 243 tis bez DPH. Protože se jednalo o nepředvídatelnou věc, bude TSK projednávat změny rozsahu  

zakázky na TSK, aby mohlo projekt úpravy stožárů mohli objednat.  

Kladné vyjádření ČEPS je posledním vyjádřením potřebným k podání žádosti o UR.  

 

S přáním krásného dne 

Mgr. Věra Bidlová 

Vedoucí odboru životního prostředí a dopravy ÚMČ Praha 20 

Jívanská 647/10 

193 00 Praha 20 – Horní Počernice 

 

Detašované pracoviště: 

Jívanská 635 

193 00 Praha 20 – Horní Počernice 

 

E-mail: vera_bidlova@pocernice.cz 

Tel: 271 071 630 

Mobil: 720 449 122 


